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JEGYZŐKÖNYV 

 

Elnökségi ülés 

2021. szeptember 08. szerda 18:00 

Helyszín: Microsoft Teams / ELTE HÖK irodai tárgyaló terem (Budapest, Múzeum 

körút 4/A) 

Jelenlévők szavazati joggal 

ELTE EHÖK elnök Varga Réka 

ELTE ÁJK HÖK Nagymihály Levente 

ELTE BGGyK HÖK Horváth Sára Tekla 

ELTE IK HÖK Deák Dalma Annamária 

ELTE PPK HÖK Diczkó Dalma 

ELTE KolHÖK Barbér Máté 

ELTE TáTK HÖK Livingston Zoltán Ajene 

ELTE TÓK HÖK Takács Luca Sára 

ELTE TTK HÖK Jeges Viktor Péter 

 

Jelenlévők szavazati jog nélkül 

ELTE EHÖK Fábián Fanni (elnökhelyettes) 

ELTE EHÖK Szabó Tamás (elnöki megbízott) 

ELTE EHÖK Bajnay Márta (jegyzőkönyvvezető, elnöki 

referens) 

ELTE EHÖK Ellenőrző Bizottság Pusztai Klára (elnök) 

 

Napirendi pontok: 

1. Aktualitások 

2. Egyebek 
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Az elnök, Varga Réka az ülést 18 óra 12 perckor megnyitja. 

1. Aktualitások 

Varga Réka az Eucharisztikus Kongresszussal kapcsolatos későbbi beköltözéssel 

kapcsolatban elmondja, hogy érintett hallgatók egyes ELTE bérleményeket is kedvezményesen 

vehetnek majd igénybe, az érintett időszak ideje alatt. 

Varga Réka beszámol a korábban kiküldött, egyetemi polgárok átoltottságát felmérő 

kérdőív eredményeiről. Elmondja, hogy a kitöltöttség nagy arányú, több mint 50%-a az 

egyetemi polgároknak kitöltötte és ebből kiderül, hogy a hallgatók nagy része beoltásra került, 

különös tekintettel a kollégiumban lakókra. Hozzáteszi továbbá, hogy a Nemzeti Adatvédelmi 

és Információszabadság Hatóság (NAIH) kiadott egy közleményt, amiben leírják, hogy nem 

kérhetnek védettségi igazolványt az egyetemek és a kollégiumok, hogy a hallgatók 

beköltözhessenek a kollégiumokba. 

Varga Réka ezután röviden beszámol a tervezett EHÖK vezetőképző szervezési 

folyamatiról, többek között, hogy egyelőre még keresik a megfelelő helyszínt és a szekciók 

végleges létszáma sem alakult még ki emiatt. Fábián Fanni ezt megerősíti. 

Gólyatáborok 

Varga Réka elmondja, hogy kérte, hogy az elnökség írja össze a tapasztalatokat és kéri, 

hogy ezt osszák meg az ülés keretein belül.  

Horváth Sára Tekla 18 óra 22 perckor csatlakozik az üléshez. 

Takács Luca Sára 18 óra 38 perckor csatlakozik az üléshez. 

Livingston Zoltán Ajene, Diczkó Dalma, Jeges Viktor Péter, Horváth Sára Tekla, 

Takács Luca Sára és Deák Dalma Annamária megosztják tapasztalatikat. Minden kar 

képviselője kitért többek között a gólyák leutaztatására, a tábort ellátó pult-, egészségügyi- és 

biztonsági szolgáltatókra, illetve az ELTE Szolgáltató Kft.-vel való együttműködésre. A 

biztonsági szolgálattal és egészségügyi dolgozókkal kapcsolatban mindenki pozitív 

tapasztalatokról számol be, azonban utaztatás, pult és a Kft.-vel kapcsolatos kommunikációs 

fennakadásokról is szó esik, melyek kijavításában reménykednek a következő rendezvények 

szervezésekor. Ezek közül különös figyelmet szeretnének majd fordítani az online jegyvásárlás, 

biztonsági átvilágítás és beléptetés még gördülékenyebbé tételére, illetve a hallgatókat 

kiszolgáló pultok árainak és minőségének egységesítésére. Nagymihály Levente hasonló 

tapasztalatokról számol be az ÁJK Szabadegyetemmel kapcsolatban. 

Kup Katica Anna 19 óra 06 perckor csatlakozik az üléshez.  
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Szabó Tamás elmondja, hogy a rendezvényekkel kapcsolatos elszámolás már zajlik, az 

erről szóló részletes anyagot a közeljövőben eljuttatják majd a karok képviselőinek, kéri, hogy 

mindezeket, majd alaposan tekintsék át kézhez kapást követően.  

EHÖK delegáltak az egyetemi testületekbe 

Varga Réka elmondja, hogy az Egyetemi Etikai Testületbe delegálja Bérczes Lucát, az 

EHÖK tanulmányi alelnökét, az Egyetemi Hallgatói Szociális és Ösztöndíjbizottságba 

delegálja Horváth Tündét, az EHÖK pályázatokért felelős alelnökét, valamint magát, Varga 

Rékát. Elmondja, hogy EHSZÖB ülésekre Bognár Fanni, az EHÖK szociális alelnöke állandó 

meghívottja ezeknek az üléseknek. Továbbá elmondja, hogy a nyár folyamán történt egy HKR. 

módosítás, mely szerint az EHSZÖB az 6 tagból áll. Varga Réka elmondja, hogy az Egyetemi 

Kreditátviteli Bizottságba delegálja, Bérczes Lucát, az Egyetemi Sporttanácsba delegálja 

magát, Varga Rékát, a Fenntarthatóság Fejlődés Tanácsba delegálja Kalmár Gyöngyvér Bellát, 

az EHÖK gazdasági alelnökét, a Hallgatói Jogorvoslati Bizottságba delegálja Fábián Fannit, 

az EHÖK elnökhelyettesét és Bérczes Lucát. Továbbá elmondja, hogy a Hallgatói és Oktatói 

Mobilitási Bizottságba delegálja Pap Zsófiát, az EHÖK külügyi alelnökét, az Egyetemi 

Költségvetési Tanácsba delegálja magát, Varga Rékát, a Központi Etikai Bizottságba delegálja 

Blankó Miklóst, az EHÖK tudományos alelnökét és a Minőségfejlesztési Bizottságba delegálja 

Bérczes Lucát.  

Nagymihályi Levente kérdezi, hogy erről kell szavazni. Szabó Tamás válasza, hogy 

erről titkos szavazás kell, hogy kimenjen. Varga Réka elmondja, hogy email formájában 

fognak kapni levelet és az ELTE szavazórendszerén leadhatják majd szavazataikat. 

Gólyabál 

Szabó Tamás röviden összefoglalja a gólyabál szervezésével kapcsolatban tett eddigi 

lépéseket. Kitér rá, hogy már megtekintettek több potenciális helyszínt, melyektől jelenleg 

várják a hivatalos árajánlatokat, melyeknek megfelelően majd közösen megszabhatják a 

tervezett jegykonstrukciókat és azok árait. 

2. Egyebek 

Diczkó Dalma felhozza az őszi elnökségi választásokat, melyet majd online 

szeretnének lebonyolítani. Szabó Tamás ajánlja, hogy lehessen online is és papíron is gyűjteni 

az aláírást. 

Varga Réka 19 óra 32 perckor lezárta az ülést. 
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Varga Réka 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnök 

 

 

Pusztai Klára 

EHÖK Ellenőrző Bizottság 

elnök 

_____________________________ 

 

 Bajnay Márta 

ELTE Hallgatói Önkormányzat 

elnöki referens 


